
 
 

Minnesanteckningar Enhetsråd Landeryd 2023 12 27. 
Närvarande: Maria, Karro, Ing-marie, Jenny samt Karin Andersson (verksamhetschef). 
Kontaktpolitiker tillfrågad men kunde ej delta. 

 
 
Dagordning 
 

• Brukarundersökning, Socialstyrelsen 
 
Genomgång av verksamheten samt svaren från Brukarunderundersökningen. 93% 
nöjdhet. Vi är väldigt glada och stolta över flera delar i Socialstyrelsens undersökning 
”öppna jämförelser”. Tack vare gott samarbetet och öppna dialoger med våra 
boende och närstående har vi möjligheten att hela tiden jobba framåt och 
kvalitetsutveckla vår verksamhet. Att arbeta för att skapa välmående och trygghet är 
viktigt för oss.   
 
Det finns även delar att arbeta med för att nå högre nöjdhet.  
Mat och måltider är en punkt där vi gjort flertalet förändringar för att uppnå högre 
nöjdhet. Vi följer regelbundet upp tyckandet kring maten med hjälp av en matenkät 
samt har dagliga dialoger om hur maten smakar och om det kan vara på ett annat 
sätt. From feb 2024 börjar vi tillaga maten själv och lämnar Dafgårdskonceptet. 
 
Anhöriga delar verksamhetens syn på resultatet. 
 

• Dialog och information om aktiviteter 
- Vi använder oss av Instagram som informationsforum över vår vardag på 

Landeryd. Vi kommer framåt att lägga ut mer bilder men även planeringen för 
veckans aktiviteter samt meny. 
Förslag från närstående att tydliggöra skillnader mellan somatik och demens vad 
gäller aktiviteter och menyer. 

- Pubkväll, glasscafé, gemensam bingo och musikunderhållning är väldigt 
uppskattat och det kommer vi att fortsätta med.  

- Frågan om vårdhund lyftes återigen av närstående. Vi undersöker frågan vidare. 
 

• Dialog och information om mat och måltidsmiljö 
- På Landeryd finns mottagningskök, det innebär att vi inte kan hantera rå kyckling 

eller kött. From feb 2024 kommer vi att tillaga maten i större uträckning i 
jämförelse med vad vi gjort tidigare. Menyer tas fram av dietist.  Bakning av 
fikabröd till eftermiddagskaffet sker regelbundet. 

- De som bor här äter bra och klagar väldigt sällan över maten.  
- Enklare matenkät/frågor har tagits fram för att få fram synpunkter och idéer för 

måltider och måltidsmiljö. 
- På fredagar äter vi trerätters lunch. 

 
• Dialog och information om inom/utomhusmiljö 



 
- Boende som närstående är väldigt nöjda med utomhusmiljön. På landet med 

skog och natur intill knuten. Hönsen är mycket populär aktivitet. 
- Ett aktivt förbättringsarbete med inomhusmiljön är gjord och fortsatt pågår. 

Närstående från demensen uttryckte att de uppmärksammat ”lyfte” och är 
mycket uppskattat.  

 
 

• Information från ansvarig kontaktpolitiker: 
- Punkt uteblir då kontaktpolitiker ej finns representerade på dagens möte. 
 

• Övrigt 
Kontaktmannaskap: 

- Alla som bor på Landeryd har en kontaktperson i personalgruppen som har den 
närmaste kontakten den boende och närstående, ansvarar för att 
genomförandeplanen upprättas och uppdateras. Vi planerar från biståndsbeslut 
via genomförandeplan till personalens dygnsplanering så vi kan säkra att alla 
insatser blir utförda.  

 
Synpunkter/klagomål: 

- Vi önskar alltid en öppen dialog och tar tacksamt emot synpunkter. Vi vill alltid 
jobba mot förbättring i verksamheten och där är ni närstående en mycket viktig 
del. 

- Information från senaste Boråd mycket nöjda boende, mat och aktivitet är bra. 
Somatik avdelningens aktiviteter blivit mycket bättre. 
 
Rehabpersonal: 

- Hammarlyck rehab ansvarar för allt som rör rehab och hjälpmedel på Landeryd. 
Arbetsterapeut och fysioterapeut besöker oss en dag i veckan och vid ytterligare 
behov. Vi upplever att samarbetet är gott och att boende på Landeryd är nöjda 
med deras insatser.  

 
 

Vid pennan 
Karin Andersson 
Verksamhetschef Landeryd 


